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Abstract (en)
The fitting structure (1) has an extendible shower (2) that is attached to a shower hose (4). An end region (3) of housing (21) is provided adapted to
receive the shower. A feed-through portion of housing is provided to allow for passage of the shower hose through the housing. Specific guide unit
is provided to space the shower hose from an inner wall surface of the feed-through portion, and is provided in an end region of the housing. Other
guide unit is provided to align the shower hose in a fully retracted state along circumferential direction.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Armatur (1) mit ausziehbarer Brause (2), die an einen Brauseschlauch (4) angeschlossen ist, wobei die
Armatur (1) ferner ein Gehäuse (21) mit einem Endbereich (3) zur Aufnahme der Brause (2) und eine Durchführung (9) zum Hindurchführen des
Brauseschlauchs (4) durch das Gehäuse (21) aufweist und zumindest im Endbereich (3) wenigstens ein erstes Führungsmittel (5) zur Beabstandung
des Brauseschlauchs (4) von einer Innenwandfläche (8) der Durchführung (9) vorgesehen ist.
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